

## **Rabies post-exposure treatment**

Updated WHO recommendations on rabies post-exposure treatment and the correct technique of intradermal immunization against rabies have been issued. The document (WHO/EMC/ZOO.96.6), published in English only, can be requested from the Division of Emerging and other Communicable Diseases Surveillance and Control, WHO, CH-1211 Geneva 27, Switzerland (fax: 41-22 791 4893 or e-mail: meslinf@who.ch).

## **Traitement antirabique après exposition**

Des recommandations mises à jour sur le traitement antirabique après exposition ainsi que sur la technique correcte de vaccination antirabique par voie intradermique viennent d'être publiées. Le document (WHO/EMC/ZOO.96.6), disponible en anglais seulement, peut être obtenu sur demande adressée à la Division des Maladies émergentes et autres Maladies transmissibles – Surveillance et Lutte, OMS, CH-1211 Genève 27, Suisse (fax: 41-22 791 4893 ou courrier électronique: meslinf@who.ch).

Articles appearing in the *Weekly Epidemiological Record* may be reproduced without prior authorization, provided due credit is given to the source.

Les articles paraissant dans le *Relevé épidémiologique hebdomadaire* peuvent être reproduits sans autorisation préalable, sous réserve d'indication de la source.

# 我们的产品



## 大数据平台

国内宏观经济数据库

国际经济合作数据库

行业分析数据库

## 条约法规平台

国际条约数据库

国外法规数据库

## 即时信息平台

新闻媒体即时分析

社交媒体即时分析

## 云报告平台

国内研究报告

国际研究报告

预览已结束，完整报告链接和二维码如下：

[https://www.yunbaogao.cn/report/index/report?reportId=5\\_30633](https://www.yunbaogao.cn/report/index/report?reportId=5_30633)

